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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de staatssecretarissen van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en van
Economische Zaken over Open
Document Format (ODF). (Ingezonden
30 oktober 2009)

1
Is het waar dat Open Document
Format (ODF) bij de rijksoverheid nog
amper toegepast wordt?1

2
Hoe verhoudt dit zich tot het
programma «Nederland Open in
Verbinding», waar duidelijke ambities
met betrekking tot open standaarden
staan beschreven?

3
Heeft elk ministerie volgens het «pas
toe of leg uit» principe uitgelegd
waarom zij ODF nog niet altijd
toepassen? Wat waren de redenen
om het nog niet toe te passen?

4
Welke ministeries gebruiken op dit
moment standaard ODF? Welke
ministeries nog niet?

5
Hoeveel procent van de documenten
van de ministeries is ondertussen
opgemaakt in ODF?

6
Is het waar dat de benodigde plug-ins
niet binnen handbereik zijn, waardoor
gebruik van ODF wordt ontmoedigd?
Wat gaat u doen om te zorgen dat de

juiste software voor iedereen
beschikbaar is, zodat het gebruik van
ODF toeneemt?

7
Deelt u de mening dat juist uw
ministeries voorop moeten lopen in
het gebruik van ODF vanwege uw
voortrekkersrol? Gebeurt dit ook? Zo
nee, waarom niet?

8
Wat gaat u doen aan de
uitwisselingsproblemen die
geconstateerd zijn?

1 Webwereld, 26 oktober 2009: «Gebruikers
Rijksoverheid laten ODF links liggen»
http://webwereld.nl/nieuws/64076/
gebruikers-rijksoverheid-laten-odf-links-
liggen.html
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